
Povjerenstvo za unaprjetlivanje kvalitete

Qdjel za kroatistiku

Sveudili5te uZadru

ZAPISNIK SA SASTANKA PUK-a ODJELA ZA KROATISTIKU

Sastanak se odrZao 2. prosinca 2020. u 16 sati i 30 minuta preko online platforme Zoom.

Prisutrri:

dr. se. Ivana Pete5i6 Su5ak, predsjednica povjerenstva

doc. dr. sc. Sanja Baridevid, dlanica

Ivan Maga5, prof., dlan

Mirna Glavini6, predstavnica studenata

PredloZen je sljede6i dnevni red:

1. Predstavljanje novih dlanova odjelnog PUK-a zamandatno razdoblje od dvije godine

2. Godi5nje izvje5de PUK-a Odjela za kroatistiku za ak. 5od.2019.12020.

3. Prolaznost na kolegijima

4. Pravilnik o nagradivanju izvrsnosti djelatnika SveudiliBta uZadru

5. Razno

Dnevni je red jednoglasno usvojen

l. Predstavljanje novih dlanova odjelnog PUK-a zamandatno razdoblje od dvije godine

Pod prvom todkom dnevnog reda predsjednica Povjerenstva kratko je predstavila nove

dlanove odjelnog PUK-a i zaileljela im dobrodo5licu. Navela je njihove duZnosti i obaveze

kao dlanova te pojasnila i obaveze i duZnosti same predsjednice. PredloZene su aktivnosti

PUK-a za tekudu akademsku godinu, ukljuduju6i sastanke, izrade dokumenata i ostalo.

2. Godi5nje izvje56e PUK-a Odjela za kroatistiku za ak. god.2019./2020.



Pod drugom todkom dnevnog reda predsjednica je pojasnila pomalo neobidnu situaciju u vezl

izradeGodisnjeg izvjesda PUK-a za2019'12020. godinu' U toj je akademskoj godini funkciju

predsjednika PUK-a vrsio doc. dr' sc. Denis Veki6 cijeli zimski semestar' do povratka

aktualne predsjednice s porodiljnog dopusta. Stoga je ve6ina aktivnosti u toj ak' godini bila

neostvarena, a samo pisanje izvies[aoteZano. Nakon kratke rasprave' dlanovi PUK-a sloZili

su se da u Godisnje izvje56e trebaju u6i podatci koji su dostupni' iako 6e samo izvjesde biti

pone5to manjkavo'

3. Prolaznost na kolegijima

pod tre6om todkom dnevnog reda raspravljalo se o prolaznosti na kolegijima' Iako je ve6ina

nastavnika odjela za kroatistiku poslala PUK-u podatke o prolaznosti na kolegijima' jedan dio

nastavnika nije ispunio tu obvezu. U kratkoj raspravi dlanovi su razmatrali nadine na koje se

moZe nastavnike motivirati da ispunjavaju tu svoju obvezu, a u svrhu sto kvalitetnijeg

provodenja nastave na Odjelu'

4.PravilnikonagradivanjuizvrsnostidjelatnikaSveudili5ta]uZadnl

predsjednica je kratko obavijestila dlanove za je sveudiliste izradilo pravilnik o nagradivanju

izvrsnosti djelatnika Sveudilista u Zadtu,koji 6e, nakon Sto SOUK da daljnje upute' trebati

prilagoditi za potrebe odjela i usvojiti na sjednici vije6a odjela' Prilagodbu 6e napraviti

odjelni PUK te uputiti na raspravu na Vijede Odjela'

5. Razno

pod todkom ,,Razno" predsjednica je najavila novi sastanak i nove aktivnosti PUK-a za ovu

akademku godinu.

Sastanakje zavr5io u t8 sati'

dr. sc. Ivana Pete5i6 Su5ak

predsjednica Povjerenstva
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